
Protokół nr XXXI/21 

z dnia 26 marca 2021 

od godz. 10:00, do godz. 12:01  

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie XXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski, stwierdził 



kworum. 

 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie XXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                        

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/54/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/55/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Przatówku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację 

w 2021 r.  

8. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Powiatowego Programu Działań Na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2020-2030 w Powiecie Zduńskowolskim.  

9. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku zadań „Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

Powiecie Zduńskowolskim na lata 2011-2020”.  

10. Sprawozdanie z realizacji w roku 2020 – przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zduńskiej Woli – „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 

lata 2018-2020 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

11. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli                      

w 2020 roku.  

12. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Zduńska Wola przy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 



skrzyżowaniu dróg powiatowych Nr 4914E, 4903E i gminnej 119057E we wsi 

Izabelów”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa położonych przy ulicy Piwnej w 

Zduńskiej Woli.  

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.5/21.  

17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2021 - FK.6/21.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska 

Wola na dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. 

Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota- Prosta” – FK.7/21.  

19. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji.  

20. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

21. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

22. Sprawy różne. 

23. Zakończenie XXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż w punkcie 17 będzie autopoprawka do 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 



Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Joanna Pawłowska  

 

Rada Powiatu ustaliła porządek obrad. 

 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z XXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z XXX sesji. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady do Komisji uchwał zgłosił radnych: 

Grzegorza Włodarczyka, Katarzynę Chwiałkowską i Andrzeja Dutkiewicza.  

 



w/w radni wyrazili zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

1/ Grzegorz Włodarczyk – przewodniczący komisji 

2/ Katarzyna Chwiałkowska – członek 

3/ Andrzej Dutkiewicz - członek 

 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/54/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Pani Katarzyna Chwiałkowska 

poinformowała, iż wszystkie projekty uchwał Komisja zaopiniowała pozytywnie oraz 

przyjęła omawiane sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Programowo-Budżetowej Pan Grzegorz Włodarczyk 

poinformował, iż wszystkie projekty uchwał Komisja zaopiniowała pozytywnie oraz 

przyjęła omawiane sprawozdania. 



Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Pan Stanisław Szuster poinformował, iż Komisja wszystkie projekty uchwał 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż wprowadzenie do każdego z  punktów 

porządku obrad zostało na poszczególnych komisjach przedstawione, dlatego 

postara się na wszystkie ewentualne pytania odpowiedzieć bez ponownego 

omawiania. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/54/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/11/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXXIX/54/06 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania 

statutu Domowi Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli 

 

 



 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/55/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Przatówku. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/55/06 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania statutu Domowi 

Pomocy Społecznej w Przatówku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/12/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXXIX/55/06 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 30 czerwca 2006 r. w sprawie nadania 

statutu Domowi Pomocy Społecznej w Przatówku. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2021 r. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/13/21 w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na 

ich realizację w 2021 r. 

 

Punkt 8 

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Powiatowego Programu Działań Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2020-2030 w Powiecie Zduńskowolskim. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 9 

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku zadań „Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Powiecie Zduńskowolskim na lata 2011-2020”. 



 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 10 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2020 – przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zduńskiej Woli – „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 

lata 2018-2020 w Powiecie Zduńskowolskim”. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 11 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli w 2020 

roku. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 12 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka podziękowała Dyrektorowi Piotrowi Paceltowi za 

dbałość o Gminę Szadek, za szybką reakcję na głosy sołtysów, za sprzątnie, za 

wycinanie krzaków, za naprawę nawierzchni, ale przede wszystkim za sprawne 

wykonanie wyniesionego przejścia dla pieszych w Szadkowicach-Ogrodzim, o które 

prosili mieszkańcy od 16 miesięcy. 

 

Radny Krzysztof Nowak poinformował, iż z dużym uznaniem podchodzi do tego, co 

robi Pan Dyrektor Pacelt, gdyż na bieżąco zgłoszone interpelacje są realizowane. 

Z nadzieją patrzy na działania Powiatowego Zarządu Dróg bowiem w budżecie 

połowę środków jest na utrzymanie dróg powiatowych, to jest około półtora miliona 

i połowa jest na inwestycje drogowe. Funkcjonowanie Powiatowego Zarządu Dróg 

pozwoli na to, że to będzie korzystniejsze dla budżetu powiatu niż korzystanie 

z usług zewnętrznych. W materiałach przedstawionych Wysokiej Radzie jest 

informacja o działaniach dostosowawczych, które są realizowane między innymi 

w Wojsławicach - obiektu po byłej oborze, co jest realizowane sposobem 



gospodarczym. Przypomniał, iż powiat zwrócił się do Ministra Rolnictwa o przejęcie 

Zespołu Szkół Rolniczych, co by było odciążeniem, a jednocześnie perspektywą na 

dofinansowanie Zespołu Szkół, szczególnie gospodarstwa. Jest informacja, że 

z dniem pierwszego stycznia 2022 roku, Minister przejmuje Zespół Szkół 

w Sędziejowicach. Czy przejmując obiekty w gospodarstwie przy Zespole Szkół 

Rolniczych w Wojsławicach, nie kłóci się z tym, że lokalizujemy część obiektów 

będących własnością Powiatowego Zarządu Dróg i czy to nie koliduje                              

z wystąpieniem do Ministra Rolnictwa o przejęcie Zespołu Szkół Rolniczych 

w Wojsławicach, który ten zamysł popiera? Wyraził obawę i poprosił o informację 

w tym zakresie. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż pismo w tej sprawie zostało skierowane 

do Pana Ministra dobrze ponad półtora roku temu. Do dzisiejszego dnia nie ma 

żadnej odpowiedzi, owszem krótko po jego skierowaniu jeszcze za czasów kiedy 

ministrem był pan Ardanowski, sprawa trafiła do komisji, która oceniała zasoby które 

tam są. Natomiast nikt jednak nie podjął chociażby jakiejś wstępnej decyzji. Samo 

przekazanie szkoły nie wiązałaby się z przekazaniem całego obiektu. Chcieliśmy na 

ten temat rozmawiać, ale nigdy do tych rozmów nie doszło. Uważaliśmy w większości 

w zarządzie, że szkoła będzie miała szansę na większe fundusze i sprofilowanie 

swojej działalności tak jak to było w nazwie szkoły. Jednak oczekiwanie przez długi 

czas na zbilansowanie się tej szkoły, podobnie jak i innych ale tej na wyjątkowo 

sporym poziomie pokazało nam, że musimy zacząć działać. Nie możemy trwać 

w oczekiwaniu, te wydatki na edukację to są wydatki bieżące i czy dokładamy te 

środki do szkoły czy do Powiatowego Zarządu Dróg to zawsze są środki trudne bo to 

są takie wielkości środków, której wielkość wynika z ustawy o finansach publicznych.  

Powiatowy Zarząd Dróg działa coraz lepiej, pokazała to również ostatnia „akcja 

zima”. Starosta poinformowała również, iż planowane w przyszłości jest rozszerzenie 

zakresu działalności Powiatowego Zarządu Dróg, natomiast muszą być do tego 

odpowiednie warunki i na przechowywanie sprzętu i na stworzenie odpowiednich 

warunków. Dlatego powstał pomysł na taką bazę poza miastem w Wojsławicach, 

który jest realizowany w miarę dość skromnych środków, jakie możemy wydać na ten 

cel. Dodatkowo chcemy też poprawić standard bazy przejściowej, która jest przy ulicy 

Szpitalnej. Przejściowej w tym sensie, że ona na pewno nie zapewnia ani 

składowania materiałów ani też zabezpieczenia miejsca dla sprzętu dla potrzeb pracy 



PZD w całym powiecie. Natomiast w obszarze miasta na pewno dobrze jest mieć 

takie miejsce blisko. Tak czy inaczej nie trwamy dalej w oczekiwaniu, mamy pomysły 

na dalsze funkcjonowanie tej szkoły dającej możliwość uzyskania dodatkowych 

przychodów. Wszystkie działania nakierowane są na to, żeby jak najmniej wydawać 

w ramach wydatków bieżących a jednocześnie zapewnić coraz szerszy front w 

działaniach PZD bo wyobrażamy sobie, że w przyszłości to będzie takie mini 

gospodarstwo. Być może pomyślimy kiedyś o przekształceniu jednostki w spółkę. Na 

dzień dzisiejszy absolutnie nie, natomiast rozszerzenie zakresu działań na pewno 

jest konieczne i możliwe. Myślę, że temu służą kolejne zakupy, informacje o nich też 

państwo mają w sprawozdaniu. W miarę posiadanych możliwości będziemy czynić te 

wydatki a są to w tym momencie wydatki majątkowe. Dalej aktualnie PZD taki plan 

potrzeb przygotowuje w tym zakresie sprzętowym.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że jak wysoka komisja z Ministerstwa 

zjechała do Wojsławic to między innymi w trakcie spotkania i rozmów podnoszono, 

że jest szereg wniosków składanych, natomiast rozpatrywano w granicach trzech 

szkół do przejęcia i odległość między jedną a drugą szkołą musi być powyżej 40 km. 

W momencie usłyszenia o decyzji, że Ministerstwo Rolnictwa podjęło decyzję zajęcia 

Zespołu Szkół w Sędziejowicach to wydaje się w tych warunkach mało realne żeby 

była decyzja pozytywna wobec Wojsławic. Poinformował, iż w pełni się utożsamia z 

wypowiedzią Pani Starosty  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli Pan Piotr Pacelt podziękował 

za współpracę, zaprosił do kontaktu bezpośredniego w każdym momencie. 

Podziękowania należą się pracownikom PZD i zostaną przekazane. 

 

Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. Nie wniosła uwag. 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Zduńska Wola przy realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 

skrzyżowaniu dróg powiatowych Nr 4914E, 4903E i gminnej 119057E we wsi 

Izabelów”. 



 

 

Radny Krzysztof Nowak wyraził zdanie, iż należy stawiać na poprawę 

bezpieczeństwa chociaż nie wie w jakim zakresie będzie przebudowywane to 

skrzyżowanie. Poinformował, iż dużo podróżuje służbowo i chodzi o bezpieczeństwo 

zarówno pieszych, ale również i kierowców bo to nikt nie chciał być tym który 

doprowadzi do zderzenia na przejściu dla pieszych. Jest zwolennikiem dobrego 

oświetlenia i sygnalizatorów świetnych informującymi o takim przejściu.  Poprosił o 

dużą rozwagę, bo nie do końca jest przekonany do wyniesień. Niektórzy 

samorządowcy idą w drugim kierunku, częściowo je niwelują.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że pan radny ma wątpliwości czy to 

właściwie postępowanie pieszych i kierowców. Gdyby tak było rzeczywiście 

wymagałoby angażowania środków na poprawę bezpieczeństwa na tym 

skrzyżowaniu. Podkreśliła, iż tam wypadki w ostatnim czasie zdarzają się jeden po 

drugim. Została podjęta decyzja o tym żeby to bezpieczeństwo poprawić, gmina też 

po to żeby udzielić pomocy finansowej na realizację właśnie z tego powodu. Nie 

czekaliśmy nawet na rozstrzygnięcie konkursu bo też nie wiadomo jak to długo 

potrwa, który został ogłoszony przez wojewodę w zakresie możliwości składania 

właśnie na realizację prac w obrębie przejść dla pieszych po to żeby zareagować jak 

najszybciej. Podkreśliła, iż niektóre z wypowiedzi na tych forach to złość 

i zdenerwowanie z tego powodu, że pracę nie zostaną wykonane na następny dzień 

po tym jak ten wypadek przynajmniej jeden z ostatnich miał miejsce. No nie da się 

w ten sposób, w głębi duszy ludzie o tym wiedzą, ale stąd procedujemy już to na tej 

sesji i angażujemy środki powiatu, wspomagany środkami gminy żeby do tego 

bezpieczeństwa doprowadzić jak najszybciej. Mam pomysł na to taki żeby to po obu 

stronach na drogach podporządkowanych były obustronne progi wyspowe takie jak 

na ulicy Kościelnej, a być może tylko z jednej strony wyniesionego przejścia dla 

pieszych zobaczymy zrobimy wszystko żeby wydać jak najmniej pieniędzy osiągając 

jak najlepszy efekt. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik podkreślił, iż doskonale tą okolice osobiście zna i tam 

jest pełna segregacja ruchu pieszych i pojazdów bo z każdej strony są chodniki i 

ciągi pieszo-rowerowe. Natomiast z uwagi właśnie na dobry stan niestety można tak 



powiedzieć paradoks prędkości rozwijane przez pojazdy powodują, że notorycznie z 

dróg podporządkowanych wyjeżdżają kierowcy i dochodzi do zdarzeń kolizyjnych 

praktycznie nie ma miesiąca żeby w ostatnim czasie się to nie działo. Musimy na tych 

drogach podporządkowanych wprowadzić tego typu ograniczenia skuteczne stąd też 

podjęcie tych działań ze strony zarówno samorządu powiatu jak i wsparcia ze strony 

gminy z kwotą 10 000 zł, ponieważ częstotliwość w tej chwili tych wypadków 

i dramatyzm jest na tyle duży i pełne zbulwersowanie mieszkańców tego 

skrzyżowania, ponieważ jeden z mieszkańców to już praktycznie płotu nie naprawia 

bo non stop jest mu on niszczony w wyniku zdarzeń. Mamy do czynienia z taką 

sytuacją, że z dróg podporządkowanych wyjeżdżają pojazdy i dochodzi do zderzenia 

z pojazdem jadącym drogą główną. Skrzyżowanie jest doświetlone. Tutaj Pan Radny 

Nowak kiedyś jak rozmawialiśmy wspominał, że często jadąc z Szadku przez 

Wojsławice na Sieradz to korzysta po prostu z łącznika i od strony małego Izabelowa 

te pojazdy wyjeżdżające po prostu wymuszają pierwszeństwo pojazdu i nie ma 

innego wyjścia jak podjąć szybką interwencję, bo w ostatnim czasie też mieliśmy 

można powiedzieć zdarzenia tydzień po tygodniu. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Zduńska Wola przy realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 

skrzyżowaniu dróg powiatowych Nr 4914E, 4903E i gminnej 119057E we wsi 

Izabelów”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 



Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/14/21 w sprawie zawarcia umowy w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota. 

 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/15/21 w sprawie zawarcia umowy w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota. 

 



 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa położonych przy ulicy Piwnej 

w Zduńskiej Woli. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa położonych przy ulicy Piwnej w 

Zduńskiej Woli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/16/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa położonych 

przy ulicy Piwnej w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.5/21. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.5/21.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/17/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/72/20 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.6/21. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że autopoprawka nie była omawiana na 

poszczególnych komisjach, a są to środki które włączamy do budżetu powiatu 

w kwocie ogółem 221 403 zł w ramach projektu łódzkie pomaga. Są to środki, 

których celem jest łagodzenie skutków pandemii -  przeciwdziałanie negatywnym 

konsekwencjom. Wsparcie skierowane dla osób znajdujących się w grupie ryzyka, 

czyli dla DPS przy Łaskiej i DPS w Przatówku. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.6/21..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid 

Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/18/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/73/20 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Karola 

Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota- Prosta” – FK.7/21. 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Grzegorz Włodarczyk przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Karola 

Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota- Prosta” – FK.7/21..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 



Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXI/19/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja 

projektowa na przebudowę ul. Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic 

Złota- Prosta”. 

 

 

Punkt 19 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk  przedstawiła informację międzysesyjną. 

Na XXX sesji Rada Powiatu podjęła 6 uchwał. Uchwały wykonywane 

są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 6 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem 

obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak 

i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości przedstawia 

informację dotyczącą  podejmowanych działań przez jednostki obejmujący okres 

od ostatniej sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w związku 

 z ogłoszonym przez Regionalne Centrum Polityki Społecznej w Łodzi konkursem 

„Samorząd Przyjazny Rodzinie 2021”, złożyło wniosek Powiatu pn. „Aktywne 

i bezpieczne wakacje 2021” o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

w wysokości 38 546,00 zł. przeznaczonej na dofinansowanie zadań w zakresie 

wspierania rodziny w ramach ww. konkursu. Maksymalna kwota dotacji celowej dla 

jednostek samorządu terytorialnego województwa łódzkiego nie może przekroczyć 

75.000,00 zł. Konkurs „Samorząd Przyjazny Rodzinie 2021” nie wymaga wkładu 

własnego. Celem zadania jest wsparcie rodzin zastępczych, poprzez umożliwienie 



dzieciom wzięcia udziału w półkoloniach letnich, a rodzicom zastępczym w zajęciach 

ruchowych oraz relaksacyjno- odprężających. Ponadto zaplanowano zorganizowanie 

zajęć z udzielania pierwszej pomocy oraz przekazanie apteczek pierwszej pomocy.  

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie w dniu 

24.02.2021 r. przesłał informacje o przyznaniu środków finansowych w wysokości 

2 069 967,00 zł. na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

W m-cu marcu 2021 r. otrzymaliśmy informacje o przyznaniu dotacji w wysokości 

177 518,25 zł. na realizację Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” 

edycja 2021 – finansowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia 

Osób Niepełnosprawnych.  

Środowiskowe Domy Samopomocy  prowadzą zajęcia z uczestnikami według 

harmonogramu opracowanego zgodnie z Rekomendacjami dotyczącymi działalności 

placówek pobytu dziennego wydanymi przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej, Ministerstwo Zdrowia  i Państwową Inspekcję Sanitarną. Środowiskowy 

Dom Samopomocy w Przatówku i w Zduńskiej Woli na ul. Łaskiej realizują zadania w 

trybie hybrydowym. 

Domy Pomocy  realizują swoje zadania zgodnie z wytycznymi Wojewody. 

Z uwagi na okres pandemii wstrzymane są nadal odwiedziny.   

Powiat Zduńskowolski złożył wniosek o udzielenie grantu w ramach projektu 

pn. „Łódzkie pomaga” II edycja, celem wykorzystania grantu jest łagodzenie skutków 

pandemii COVID19 oraz przeciwdziałania jej negatywnym konsekwencjom. 

Zaplanowane wsparcie ma na celu ochronę życia i zdrowia mieszkańców oraz 

personelu Domów Pomocy Społecznej, w związku z czym środki otrzymane 

w ramach grantu mają zostać przeznaczone na zapewnienie sprzętu i wyposażenia, 

zapewnienie środków ochrony indywidualnej oraz zakup testów na COVID19. 

Wniosek o udzielenie grantu w ramach ww. projektu został pozytywnie 

zweryfikowany przez Komisję oceny wniosków, kwota przyznanego grantu wynosi: 

221.452,14 zł w tym dla DPS w Zduńskiej Woli – 99.775,14 zł, dla DPS w Przatówku 

– 121.677,00 zł. 

Dom Dziecka w Wojsławicach 

Placówka w okresie międzysesyjnym realizowała zadania statutowe. Na dzień 

22.03.2021r. w placówce przebywa 18 wychowanków. Placówka czyni starania, aby 

osiągnąć wymaganą liczbę 14 wychowanków. W tym celu pozyskuje darowizny, aby 

wyremontować dwa mieszkania pełnoletnim wychowankom. Na dzień dzisiejszy 



w całości wyremontowane jest jedno mieszkanie, koszt remontu wyniósł 12.200,00 zł 

Pieniądze na remont w całości pozyskano z darowizn. Obecnie rozpoczął się remont 

drugiego mieszkania. W tym celu pozyskano już 10.500,00 zł oraz materiały 

budowlane. W Sądzie Rejonowym w Zduńskiej Woli toczą się dwie sprawy o powrót 

3 dzieci do domu rodzinnego. Planowany termin zakończenia spraw przewidujemy 

na maj/czerwiec 2021. 

Zduńskowolski szpital Powiatowy Sp. z o.o. 

1. Działania wynikające z Decyzji Wojewody – zabezpieczenie chorych i personelu w 

ramach prowadzenia szpitala „ covidowego” 

2. Oddanie do użytku Poradni Leczenia Uzależnień w nowej lokalizacji. 

3. Działania statutowe. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 23.02.2021r. 

do 19.03.2021r. 

Do odwołania można składać wnioski w ramach tarczy antykryzysowej COVID-19 

przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

oraz niektórych ustaw.  

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności gospodarczej 

mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15 zzd ustawy¹ 

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 19.03.2021 r. wpłynęło 3663 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  16 912 540,85.  

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla 

mikroprzedsiębiorców, małych i średnich przedsiębiorców, przyznanego na 

podstawie art. 15 zzb ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r.  do 19.03.2021 r. wpłynęło 408 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 7 444 350,47 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla 

przedsiębiorcy będącemu osoba fizyczną niezatrudniającemu pracownika 

przyznanego na podstawie 

art. 15 zzc ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 19.03.2021 r. wpłynęły 941 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  4 284 912,00 zł. 



➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

nich składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub 

podmiotów, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze oraz art. 15 

zze² ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 19.03.2021 r. wpłynęło 17 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  109 664,27 zł. 

➢ Udzielenie jednorazowej dotacji na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia                                          

działalności gospodarczej mikroprzedsiębiorcy i małemu przedsiębiorcy na 

podstawie art. 15 zze⁴ ustawy ¹ 

➢ - W okresie od 21.12.2020r. do 19.03.2021r. wpłynęło  242 wnioski , a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 889 500,00zł. 

Na dzień 19.03.2021r. r.  łącznie na 6  form wsparcia w ramach Tarczy 

Antykryzysowej Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił dofinansowania w 

kwocie   29 640 967,59 zł.    ( łącznie 5 271 wniosków) 

➢ W dniu 01.03.2021r. między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi, 

a Powiatowym Urzędem Pracy w Zduńskiej Woli została podpisana umowa o 

dofinansowanie projektu "Aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez 

pracy w powiecie zduńskowolskim (VI)" w ramach RPO na okres 01.01.2021 r. - 

31.12.2022 r. 

Łączna kwota, na którą została podpisana umowa to 3 259 219,81 zł. W ramach 

projektu planowane jest objęcie wsparciem 257 osób. Dla 168 osób zaplanowano 

zorganizowanie staży, dla 14 osób prace interwencyjne, wypłacenie 58 osobom 

jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz 

zrefundowanie kosztów wyposażenia/doposażenia 17 stanowisk pracy.  

➢ W dniu 03.03.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował  o 

możliwości składania   wniosków o zorganizowanie stażu,  prac interwencyjnych 

oraz bonów na zasiedlenie w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych 

pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V)" Program Operacyjny 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

Projekt jest skierowany do: 

osób młodych w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym osób z niepełnosprawnościami,   



zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli, w tym w 

szczególności tych, które nie uczestniczą w kształceniu lub szkoleniu - tzw. osób 

z kategorii NEET, czyli osobę młodą  w wieku 15-29 lat, która spełnia łącznie 3 

warunki: nie pracuje, nie kształci się (nie uczestniczy w kształceniu w trybie 

stacjonarnym albo zaniedbuje obowiązek szkolny  

lub nauki) ani nie szkoli się (nie uczestniczy w pozaszkolnych zajęciach mających na 

celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie umiejętności i kwalifikacji 

zawodowych lub ogólnych potrzebnych do wykonywania pracy),  

➢ W dniu 17.03.2021 r.  Powiatowy Urząd  Pracy w Zduńskiej Woli poinformował,   

że w terminie od 18.03.2021 r. do 22.03.2021 r. będzie prowadził nabór 

wniosków pracodawców o sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego z 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

Nabór powtarzany będzie do wyczerpania głównego limitu środków z KFS. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 

W 2021r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się następująco: 

- w miesiącu styczniu 2021r.- zarejestrowało się 193 osoby,( w tym 165 

elektronicznie ) 

- w miesiącu lutym 2021r. – zarejestrowały się 156 osób, ( w tym 121 elektronicznie) 

- w okresie od 01.03.2021r. -19.03.2021r zarejestrowało się 127 osób ( w tym  103  

elektronicznie) 

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE 

1. W  dniu 17 marca 2021r. zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym pn.: „Modernizacja ewidencji 

gruntów i budynków dla obrębu ewidencyjnego 101902_5 Przatów o pow. 

822,0187ha, jednostka ewidencyjna 101902_5 – gm. Szadek, 1019 powiat 

zduńskowolski”.  

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie modernizacja ewidencji gruntów 

i budynków dla obrębu ewidencyjnego 101902_5 Przatów o pow. 822,0187ha 

w jednostce ewidencyjnej 101902_5 – gm. Szadek, 1019 powiat zduńskowolski 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 25.03.2021r.  

Przedmiot zamówienia jest współfinansowany ze środków od Wojewody Łódzkiego 

oraz ze środków własnych Powiatu Zduńskowolskiego. 

2.W  dniu 24 marca 2021r. zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym  pn.: „Przebudowa chodnika na ul. Piwnej na 



odcinku od ul. Dolnej do ul. Złotnickiego wraz z utwardzeniem placu na działce o nr 

210”. Przedmiotem zamówienia jest przebudowa chodnika zlokalizowanego wzdłuż 

drogi powiatowej Nr 4915E, ul. Piwnej, na odcinku od  ul. Dolnej do ul. Złotnickiego 

wraz z budową parkingu na działce nr 210. 

Zakres zamówienia obejmuje: 

a) wykonanie chodnika oraz ścieżki rowerowej na odcinku od ul. Dolnej do zjazdu do 

Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego. Chodnik z kostki betonowej 

koloru szarego, ścieżka rowerowa z kostki betonowej bezfazowej koloru 

czerwonego (materiał własny Zamawiającego - kostka szara), 

b) wykonanie chodnika na odcinku od zjazdu do Powiatowego Międzyszkolnego 

Ośrodka Sportowego do ul. Kobusiewicza z kostki betonowej koloru szarego 

(materiał własny Zamawiającego - kostka szara),  

c) wykonanie ciągu pieszo-rowerowego na odcinku pomiędzy ul. Złotnickiego z kostki 

betonowej bezfazowej koloru czerwonego, 

d) wymianę krawężników po obydwu stronach jezdni w ul. Piwnej na odcinku od ul. 

Dolnej do ul. Kobusiewicza, 

e) wykonanie parkingu utwardzonego płytami jomb na działce nr 210, obręb 14 w 

Zduńskiej Woli pyzy ul Dolnej, z jezdnią manewrową  z kostki koloru szarego 

(materiał własny Zamawiającego – kostka szara, płyty jomb), 

f) wykonanie oznakowania poziomego i pionowego. 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 09.04.2021r.  

PROMOCJA 

03.03 uczestniczyłam w ostatnim pożegnaniu proboszcza parafii Ewangelicko-

Augsburskiej Cezarego Jordana, 

04.03 brałam udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Szpitala, 

09.03 uczestniczyłam w Konwencie Powiatów Województwa Łódzkiego 

17.03 w siedzibie NASZEGO RADIA byłam wręczyć nagrody dla „Siedmiu 

wspaniałych” 

18.03  brałam udział w inauguracyjnym posiedzeniu Rady Rynku Pracy. 

 

W raporcie Wojewódzkiego Centrum Zarządzania Kryzysowego wyliczany jest 

współczynnik zakażeń na 10 000 mieszkańców: 2 tygodnie temu mieliśmy 

najmniejszą liczbę zakażeń, to teraz mamy największą z pośród wszystkich powiatów 

w województwie. 



ILOŚĆ SZCZEPIEŃ REALIZOWANYCH NA DZIEŃ 22 MARCA 2021 R.: 

- Szpital miejski - 1 dawkę przyjęło 3 249 osób, 2 dawkę przyjęło 1606 osób; 

- Medicus – 1 dawkę przyjęły 242 osoby, 2 dawkę przyjęło 150 osób; 

- Walidus i Zdumed - 1 dawkę przyjęło 240 osób, 2 dawkę przyjęło 150 osób; 

- Przychodnia w Szadku – 1 dawkę przyjęło 259 osób, 2 dawkę przyjęło 161 osób. 

 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał jaki procent ludzi uprawnionych do szczepienia 

zostało zaszczepione. Jakie jest obłożenie łóżek covidowych i łóżek z respiratorami 

w Szpitalu. Ile ludzi zrezygnowało ze szczepień po aferze z astra zenecą. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż zaszczepione jest mniej niż 10% osób. 

Jeśli chodzi o DPS-Y to prawie 100% pensjonariuszy zostało zaszczepionych. Nie są 

znane ilości osób zaszczepionych w służbie zdrowia, takie informacje zostaną 

uzyskane od dyrektora Szpitala w zakresie pracowników. Nauczycieli zaszczepiona 

jest większość (85,32%). Jeśli chodzi o szczepienia to po medialnych doniesieniach 

przebiega już bez większych zakłóceń. Na 23 marca br. na godzinę 9.00 w Szpitalu 

na Oddziale Wewnętrznym leżało 40 osób, na Oddziale Paliatywnym 4 osoby, na 

Ginekologii 4 osoby, respiratory zajęły 4 osoby, urządzenia wspomagające 

natlenienie organizmu zajęły 4 osoby. 

 

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, iż po wczorajszej konferencji Pana Premiera 

Morawieckiego i Pana Ministra Niedzielskiego, rząd skapitulował w walce z covidem. 

Jedynie co się dzieje to mnożenie obostrzeń, zamykanie działalności ludzi. 

Zaapelowała, aby przestrzegać obostrzenia i zwołać posiedzenie Zarządzanie 

Kryzysowego, spotkanie z Panem Prezydentem, Burmistrzem i Wójtami, aby zwrócić 

się do tych instytucji i organizacji gospodarczych, m.in. sklepów, kościołów i 

transportów zbiorowych. Poprosić o wywieszenie informacji ile osób może przebywać 

w danym sklepie i tego przestrzegać. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) powiadomiła, iż żadne spotkania Komisji 

Bezpieczeństwa i narzucone obostrzenia nie przyniosą efektów, jeśli ludzie nie będą 

ich przestrzegać. Na najbliższej komisji w środę będziemy się zastanawiać, jak 

wpłynąć na poprawę. Żadne narzucone obostrzenia nie przyniosą efektu jak ludzie 



nie zaczną ich poważnie traktować. W Starostwie teoretycznie urząd ma 

funkcjonować, z drugiej strony pracownicy mają pracować zdalnie, ale nie każda 

praca może być wykonywana zdalnie. W sytuacji w której jest taka możliwość mamy 

wprowadzone określone procedury. Szkoda tylko, że teraz inaczej niż to było w 

ubiegłym roku nie wydłużono terminów na załatwienie spraw. Ale tego mi w tych 

informacjach rządowych zabrakło właśnie tego wydłużania terminu, natomiast nie 

wszyscy którzy przychodzą do starostwa muszą koniecznie wejść do środka i 

zgodnie z komunikatami, że podstawowym sposobem komunikacji jest kontakt 

telefoniczny czy mailowy. Tylko w sytuacjach koniecznych po uprzednim umówieniu 

z pracownikiem, czyli po tym pierwszym kontakcie telefonicznym możliwe jest 

wejście do urzędu to i tak stoją tutaj kolejki osób, które dopytują się czy mają komplet 

dokumentów. Wnioski można pobrać na zewnątrz, a skrzynki na korespondencję są 

przygotowane. Zaapelowała, byśmy pilnowali samych siebie. Staramy się sprostać 

obsłudze jak najlepiej. Urzędnicy też mają swoje rodziny i swoje obawy żeby było 

bezpiecznie. Poprosiła o przychodzących do Starostwa o ograniczenie kontaktów, 

załatwianie osobiście tylko spraw niezbędnych, albo po uprzednim umówieniu się 

z pracownikiem.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, iż z ubolewaniem wysłuchał wypowiedzi. 

Jeżeli chodzi o aktualną sytuację to Rząd mówił od roku czasu i przestrzegał, że taka 

sytuacja może się zdarzyć i dzisiaj pani Starosta powiedziała, że jest wielki kryzys, 

ale spotkanie będzie dopiero w środę. Może zarządzanie kryzysowe powinno się 

spotkać dziś wieczorem czy po południu, jeszcze jest czas, albo w sobotę czy 

niedzielę. Każda możliwa inicjatywa, która będzie służyła temu żeby informować 

mieszkańców, żeby pozostali w domach, przestrzegali norm i zakładali maseczki i 

rękawiczki jednorazowe bo to również jest forma walki z covidem. Straż Miejska czy 

jakakolwiek inna służba mogłaby wyjechać na miasto i megafonami informować 

mieszkańców, że sytuacja jest zła i proszę nie wychodzić z domu. Jeżeli tak źle jest 

w powiecie zduńskowolskim to należałoby podjąć takie działania. Do środy to może 

być sytuacja jeszcze bardziej kryzysowa. Powiadomił, iż ubolewa nad tym że są tylko 

4 respiratory w Szpitalu. Wyraził zdanie, iż Zarządzanie Kryzysowe powinno działać 

natychmiast, nawet w nocy powinno podejmować próby informowania mieszkańców 

w możliwie najlepszej formie docierać z tą informacją czy z komunikatami radiowymi, 

prasowym i ulotkami, czy megafonami.  



 

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, iż nie ocenia działań Rządu, ale 

również uważam że Rząd skapitulował. Szpital w Zduńskiej Woli nie był jedynym 

szpitalem covidowym ale został jedynym szpitalem covidowym. Szpital w Zduńskiej 

Woli sam zadbał o posiadany sprzęt również we współpracy i z pomocą powiatu 

i gmin. Żadnego respiratora z tych kupionych szczęśliwie na początku okresu 

pandemii nie uzyskał bo nikt ich nie uzyskał. W Zarządzaniu Kryzysowym spotykamy 

się codziennie, to że Komisja spotyka się w przyszłym tygodniu w środę, która ma 

zapowiedziany w ramach planu takie spotkanie nie oznacza, że my się na bieżąco 

tym nie zajmujemy. Dajemy sobie tutaj doskonale radę. Pani Starosta podkreśliła, iż  

myśleli o tym dużo wcześniej niż myśleli inni, kiedy podejmowaliśmy w zeszłym roku 

właśnie wiosną decyzję o tym żeby wesprzeć szpital środkami. Przekazaliśmy je 

właśnie na wyposażenie szpitala. Zrobiły to również gminy przekazując środki dzięki 

czemu kolejny respirator został zakupiony. Nikt na początku nie wiedział w jaki 

sposób ta pandemia się rozwinie. Szczególnie jeszcze w maju i w czerwcu szły tak 

uspokajające komunikaty, „ludzie nie bójcie się sytuacja jest opanowana”. 

Przypomniała również słowa, które wczoraj wypowiedział premier Morawiecki: 

wznieśmy się naprawdę ponad te podziały, nie strzelajmy do siebie nawzajem tymi 

przykrymi słowami które nie powodują niczego innego oprócz fermentu, tylko 

pomyślmy co wspólnie zrobić. Zaprosiła Radnego Dawida Mazurkiewicza na Komisję 

Bezpieczeństwa, która odbędzie się w środę o godzinie 10:00, aby wysłuchać krytyki, 

ale może dzięki temu uda się coś poprawić.  

 

Radna Joanna Pawłowska (Ad Vocem) do wystąpienia Dawida Mazurkiewicza 

poinformowała, iż chciała przypomnieć że powiedziała i nie zmieni zdania: Rząd 

skapitulował, mnoży obostrzenia zamiast egzekwować te już wprowadzone. 

Powiedziała również, że najłatwiej jest coś zamknąć albo zlikwidować i to się robi. 

Chodzi po prostu o egzekwowanie zakazów, obostrzeń które są, a nie zamykanie 

sklepów, restauracji i kościołów, bo to rodzi tylko dramaty ludzkie i tragedie i z nich 

długo nie wyjdziemy. Manifestacje reżimu sanitarnego -  odległości, nie spowodowały 

rozprzestrzeniania się covidu, zabójcze dla nas są pomieszczenia zamknięte, co nie 

oznacza, że nie należy trzymać dystansu na zewnątrz. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, iż  popiera praktycznie wszystkich.  



Należałoby apelować do ludzi aby się izolowali, wypuścić megafony i rozwiesić 

plakaty, że jesteśmy na pierwszym miejscu w ilości zakażeń w województwie.    

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik (Ad Vocem) poinformował, iż na naszej stronie i na 

naszym powiatowym Facebooku non-stop są przekazywane komunikaty o tym, żeby 

stosować właśnie takie działania zapobiegawcze, aby stosować maseczki, 

szczepienia. Te informacje regularnie są przekazywane m.in. za  pośrednictwem 

mediów internetowych, a więc ta metoda takiego dostępu jest stosowana przez nas. 

Kwestia przestrzegania zasad przez mieszkańców, przypomnijmy sobie co było po 

pierwszej fali epidemii wiosną ubiegłego roku na wybory i niestety politycznie muszę 

powiedzieć kiedy wielu przedstawicieli mówiło słowa: covid w odwrocie, idźcie na 

wybory itp. Wielu mieszkańców się uodporniło i teraz walczymy można powiedzieć ze 

skutkami słów, które padły wtedy, niestety i efekty są. Wiele osób nas wyśmiewa, jak 

się zwraca uwagę o zachowanie dystansu, zakładanie maseczki, dezynfekcja to są 

niestety brutalne prawdy. A wyniki są zmienne, gdyż jednego dnia jesteśmy liderem a 

drugiego dnia jest kilka czy kilkanaście przypadków na terenie powiatu. W tej skali 

województwa jest to stopień umiarkowany, gdyż śledzi te komunikaty codziennie 

przekazywane przez służby i nasze województwo nie jest wiodącym w tej chwili. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, iż jest zwolennikiem żeby zrobić wszystko 

co możliwe aby uchronić każdego i wszystkich mieszkańców nie tylko powiatu, ale 

naszego województwa i kraju. Postara się być na komisji, natomiast zróbmy 

wszystko co jest możliwe. W innych miastach te megafony wyjeżdżają, to jest dosyć 

skuteczne. Te informacje, które ciągle się pojawiają przez cały rok one troszkę uśpiły 

mieszkańców jeżeli chodzi o internet. Podkreślił, iż wszyscy jesteśmy zmęczeni tą 

sytuacją, tymi informacjami które są podawane przez media i niestety, więc każda 

nowa formuła, która dociera lub w jakiś sposób pokazuje i uświadamia że jest 

problem i że ludzie zwrócą na to uwagę i o to mi tylko chodzi żeby zmienić formę 

czasami też dotarcia do mieszkańca z informacją że ciągle jest covid, że jest niestety 

źle i trzeba się chronić i że to jest dla ich dobra i dla bezpieczeństwa.  

 

Radna Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) podziękowała Radnemu Dawidowi 

Mazurkiewiczowi za miłą wypowiedź. 



 

Radna Katarzyna Chwiałkowska, podkreśliła iż bardzo często to słyszy żebyśmy 

odłożyli politykowanie a działali na rzecz ludzi którzy mieszkają w powiecie, że nie 

było to pierwsze wystąpienie w tym temacie. Poinformowała również, że ksiądz 

prowadzący msze daje ludziom wybór przyjmowania komunii świętej: jedni mogą 

przyjąć komunię do ręki, a inni wprost do ust. Jest to przerażające, takich rzeczy 

księża nie powinni robić ze względu na to, że mamy taką a nie inną sytuację. Może 

powinniśmy się do nich zwrócić, że takiej alternatywy po prostu nie powinni dawać. 

 

Punkt 20 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Stanisław Szuster zapytał o oczyszczalnie przy Domu Pomocy Społecznej 

w Przatówku i odpływającą wodę z tej oczyszczalni do rowu melioracyjnego. Ta 

sprawa na pewno Zarządowi jest znana z wcześniejszych lat, ciągle ten rów 

melioracyjny jest zamulany, wodą odpływającą z Domu Pomocy Społecznej. Gdzie 

i do kogo zarząd spółki wodnej ma się udać o dofinansowanie odmulania tego rowu 

melioracyjnego. Różnica w spadku terenu między oczyszczalnią a rowem jest tak 

duża, że z rowu melioracyjnego woda już się wylewa na drogę i pola. Spółka Wodna 

ma taki skromny budżet, że nie jest w stanie z własnych środków czyścić i odmulać 

tego rowu melioracyjnego. Czy Dom Pomocy Społecznej we własnym zakresie zrobi 

odmulanie tego rowu i tutaj mam pytanie jak tą sprawę rozwiązać. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, iż w wykazie przedsięwzięć, 

które są zawarte w wieloletniej prognozie finansowej jest modernizacja oczyszczalni 

Domu Pomocy Społecznej w Przatówku. Poprosiła Pana Wicestarostę Wojciecha 

Rychlika o szczegóły. Zakres zadań obejmuje zarówno przygotowanie dokumentacji 

projektowej, uzyskanie niezbędnych pozwoleń, w tym wodnoprawnego oraz koszty 

montażu nowoczesnej oczyszczalni, która ten temat na pewno zakończy 

i o parametrach odpowiednich i o takiej wydajności żeby te potrzeby placówki 

zabezpieczyć, więc ten problem lada moment się skończy. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że mamy wybranego wykonawcę 

opracowania dokumentacji na przebudowę oczyszczalni ścieków przy Domu Pomocy 



Społecznej w Przatówku w fazie projektowania koncepcji tego rozwiązania. 

Rozpatrywaliśmy wstępnie takie podejście czy możliwość byłaby w ogóle 

rozsączenia wody już oczyszczonej na terenie samego DPS-u, wydaje się że jednak 

rozmiar tej ilości wody jest na tyle duży że jest konieczność odprowadzenia  

oczyszczonej wody. Na pewno zmieni się ta sytuacja, bo dzisiaj te ścieki są różne z 

uwagi na starą oczyszczalnię i ta oczyszczalnia często no niestety odprowadzając 

oczyszczoną wodę niekoniecznie spełnia wszystkie wymagania i te frakcje po prostu 

idą tym rowem. Powoduje to zamulenie, ale ta sytuacja ulegnie zmianie.  Na pewno 

tutaj wielokrotnie były działania podejmowane w zakresie oczyszczenia tego 

bezpośrednio idącego od oczyszczalni w Przatówku, natomiast później wchodzimy w 

pola i gdzie jest ten dopływ większy, jest kwestia również nie tylko samego rowu, ale 

tego który jest czasem zakrzaczony czy też zarośnięty różnego rodzaju wysokimi 

trawami. Ale to już jest w domenie bezpośrednio spółki. Natomiast tutaj w 

porozumieniu z panią dyrektor Domu Pomocy Społecznej możemy rozmawiać. 

 

Radny Stanisław Szuster (Ad Vocem) poprosił o zajęcie się odmuleniem rowu przed 

dokonaniem modernizacji tej oczyszczalni.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poprosił o złożenie takiej informacji bezpośrednio do 

dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Przatówku, co pozwoli na dokonanie 

konkretnych działań. 

 

 

Punkt 21 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz powiadomił, iż Pani Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych 

mówiła nieprawdę to potwierdziły dokumenty komisji także czarno na białym, że to 

Pani Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu miała rację. Podkreślił, iż nie zawsze osoby 

publiczne, które zabierają głos na forum publicznym mówią. 

 

Wiceprzewodnicząca Ewa Mielczarek-Sójka (Ad Vocem) odniosła się do słów Pana 

Radnego Dutkiewicza, iż nie zabiegała, aby ta sprawa była wyjaśniona, ponieważ 

uważa że wszyscy doskonale wiemy jak było. Tyle się mówiło na ten temat, 



informacje były zbierane nie tylko przeze mnie i przez panią Prezes Ogniska ale 

także przez kierownika Wydziału Oświaty w Starostwie. Wyraziła nadzieję, że ta 

sytuacja która miała miejsce spowoduje, że osoby które są zapraszane na komisje 

czy w ogóle wypowiadają się w jakiejkolwiek sprawie publicznie, zanim cokolwiek 

powiedzą 3 razy się zastanowią nim wypowiedzą słowa, które później będą dla nich 

kompromitujące. Mam nadzieję że więcej do takich sytuacji nie dojdzie, a osoby będą 

poważnie podchodziły do tego co robią i co mówią.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, jak zakończona jest sprawa z nauczycielami 

Szkoły Specjalnej odnośnie dodatków, tzn. odpowiedzi którą uzyskaliśmy od Ministra. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk (Ad Vocem) poinformowała, że adwokat który działa na 

rzecz nauczycieli, którzy są odmiennego zdania od pani Dyrektor i uważają dodatek 

za pracę, którą wykonywali  jest dla nich należny. Nauczyciele złożyli stosowne 

wnioski, a adwokat który ich reprezentuje zawezwał powiat do ugody w tym zakresie. 

Pismo, które trafiło wczoraj będzie przedmiotem zarządu w najbliższy wtorek.  Nie 

zostanie zabrany głos w tym temacie dopóty, dopóki każdy się z tym nie zapozna i 

nie będzie to przedmiotem obrad zarządu. 

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski przedstawił wniosek Inspektora 

Sanitarnego z prośbą o to, aby mógł złożyć „informację Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Zduńskiej Woli o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu zduńskowolskiego za rok 2020” nieco później niż jest to zaplanowane ze 

względu na obłożenie pracowników innymi zadaniami niż przygotowania tego 

sprawozdania.   

 

Punkt 23 

Zakończenie XXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

XXXI sesję zakończył przewodniczący rady Piotr Warchlewski. 

  



 

Przewodniczący  

Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Piotr Warchlewski 

  


